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10. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 12.12.2016  
 
 
Mgr. Begala: 
Interpelácia už niekoľkokrát interpelovaná, čo sa týka integrovaného systému dopravy. 
V akom štádiu sme, je to zase len požiadavka zo strany občanov spoza koľají.  
 
PhDr. Čižmár: 
Aj téma integrovaného systému dopravy bola predmetom rokovania Košického 
samosprávneho kraja na zastupiteľstve minulý týždeň, ktorý opakujem som neuprednostnil, 
aby to každý počul, som neuprednostnil pred poslancami mestského zastupiteľstva 
v Trebišove. Je navrhnutý už časový harmonogram s konkrétnym riešením, to znamená, tá 
podstatná informácia, ktorú chcete asi počuť pán poslanec je posledná a podľa všetkého už aj 
záväzná, že realizácia, to znamená stavba ako taká začne sa realizovať v roku 2018. Myslím 
si, že je  to dobra informácia pre obyvateľov žijúcimi za koľajami.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 12.12.2016 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


